
Komisia zdravotná, sociálna a     bytovej politiky pri OZ v     Tvrdošovciach

Zápisnica
z 3. zasadnutia komisie zdravotnej, sociálnej a bytovej politiky pri OZ v Tvrdošovciach

konaného dňa 13.11.2019 v zasadacej miestnosti OcÚ.

Prítomní sú na prezenčnej listine podpísaní, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice.
Program rokovania: 

1. Otvorenie
2. Žiadosti
3. Rôzne
4. Záver

1.Otvorenie
       Na úvod zasadnutia predseda komisie MUDr. Zoltán Borbély, PhD privítal všetkých 
prítomných členov komisie, Ing. Mariána Tótha,MBA starostu obce a Mgr. Judita Veresovú, 
prednostku OcÚ. 

2. Žiadosti
- Vojtech Vaňa, bytom Tvrdošovce, Kvetná 6 – žiadosť o poskytnutie príspevku na pokrytie
   nákladov sociálnej starostlivosti
   Menovaný je umiestnený v Domove soc. služieb  „Náruč“ n.o. so sídlom Zváračská 19 v 
   Komárne. Jeho   jediným príjmom je starobný dôchodok. Jeho mesačné platby v ústave  
   značne prevyšujú jeho príjmy. Doplatok za poskytovanie soc. služby predstavuje sumu 
   64,077 €.
     Komisia po prerokovaní žiadosti doporučuje schváliť OZ príspevok na pokrytie 
   nákladov sociálnej starostlivosti vo výške 64,77/mesačne  na rok 2020.

- Eva Keleová nar. 17.03.1944,  bytom Tvrdošovce, G. Gárdonyiho 964/10– žiadosť o
   poskytnutie opatrovateľskej služby,
   predseda komisie MUDr. Zoltán Borbély, PhD predložil žiadosť o poskytnutie   
   opatrovateľskej služby.   K žiadosti boli priložené všetky potrebné dokumenty, lekársky 
   nález ako aj lekársky a sociálny posudok. Na základe posudkov žiadateľ je odkázaný na 
   pomoc inej  osoby formou opatrovateľskej služby, je zaradený do II. stupňa odkázanosti 
  fyzickej osoby na pomoc inej fyzickej osoby, s priemerným rozsahom odkázanosti 4 hodiny 
  denne. 
   Po prerokovaní žiadosti komisia doporučuje poskytnúť opatrovateľskú službu pre     
   Evu Keleovú, bytom Tvrdošovce, G. Gárdonyiho 964/10  s priemerným rozsahom 
   odkázanosti denne 4 hod.   
  
3. Rôzne
   Všeobecne záväzné nariadenie ovce č. 1/2019 o poskytovaní jednorazovej dávky v 
   hmotnej núdzi
   Mgr. Judita Veresová oboznámila prítomných s návrhom  VZNo  a hneď na začiatku 
uviedla, že VZNO  o poskytovaní jednorazovej dávky v hmotnej núdzi treba prehodnotiť a niektoré 
veci prepracovať a doplniť, napr. spojiť článok II a článok V, nakoľko zákon  mimoriadnu dávku na 
pomoc občanovi nepozná, ďalej  vo všetkých prípadoch názov Obecný úrad vymeniť na Obec atď.
Na základe týchto skutočností   komisia doporučuje  prepracovať a doplniť VZNO č. 1/2019 o 
poskytovaní jednorazovej dávky v hmotnej núdzi. Prepracované VZNO prekladať  komisii 
zdravotnej, sociálnej a bytovej politiky na prerokovanie a následne obecnému zastupiteľstvu na 
schválenie.



Návrh rozpočtu na rok 2020

Predseda komisie oboznámil  prítomných s návrhom rozpočtu obce na rok 2020-  s programovým 
bodom 12 – Sociálne služby.
- príspevok na denný stacionár bol upravený  na 25.344,00 €
- jednorázový príspevok pre soc. odkázaných 5.000,00€
- vianočné balíčky pre dôchodcov 3.200,00€
- uvítanie detí 2.500,00€
- príspevok pre vysokoškolákov 3.000,00€

Členovia k návrhu rozpočtu nemali žiadne pripomienky.

Všeobecné záväzné nariadenie obce č. .../2019 o miestnom poplatku za komunálne odpady a 
drobné stavebné odpady  na území obce Tvrdošovce na rok 2020

Starosta obce, Ing Marián Tóth, MBA v krátkosti oboznámil prítomných s  odpadovým 
hospodárstvom, vyberaním poplatku za komunálne odpady na území  obce Tvrdošovce.
Zdôraznil   dôležitosť separovania odpadu.  Separovaný odpad sa prepravuje bezplatne na rozdiel 
od komunálneho odpadu. Na základe nového zákona sa zvyšuje sadzba za uloženie komunálneho 
odpadu a suma poplatku v nasledujúcich rokoch sa bude zvyšovať dosť výrazným tempom. Cieľom
nového zákona je motivovať obce a občanov na separovaný zber.
Z toho dôvodu je nevyhnutné zvýšiť sadzbu poplatku za komunálne odpady v obci Tvrdošovce v 
roku 2020.
Ďalej informoval prítomných, že obec dňa 28. novembra 2019 organizuje občianske fórum,  kde  
občania budú  oboznámení s dôležitosťou separácie odpadu, o spôsobe odvozu komunálneho 
odpadu  a aj  o výške poplatku za komunálne odpady. Na občianske fórum budú pozvaní 
zástupcovia jednotlivých organizácií ako fy. Brantner a Rekobal.

Komisia súhlasí so zvyšovaním sadzby poplatku za komunálne odpady na rok 2020, presná suma 
poplatku sa určí na najbližšom zasadnutí OZ.

4. Záver.

Týmto bol program zasadnutia vyčerpaný,  predseda poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 
ukončil.

Zapísala: Eva Benkőová
 

                                                                         MUDr. Zoltán Borbély, PhD
                                                                              predseda komisie
                                                                                          v.r.




